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Nyhetsreflektion

Inte alltid så vacker... eller sann

Marie Ottensten, präst och ordförande i föreningen "Forum för prästvigda kvinnor i Sverige", besökte God

morgon Sverige nyligen för att prata om Tom Alandhs nya film "Och förlåt oss våra skulder" som handlar

om Växjö stifts första prästvigda kvinna Inger Svensson, och om motståndet mot prästvigda kvinnor, då som

nu.

 

Programledare Marianne Rundström: "Är präster mer jävliga mot varann än andra (åsyftandes ett uttalande i

filmen av kyrkvaktmästare Karl-Erik Hemmingsson, min anmärkning)?":

 

Ottensten; "Det vet inte jag, men jag tänker att när man förstärker sina egna argument med Gud, så blir det

väldigt kraftfullt, och då kan man göra varandra väldigt väldigt illa... när man använder Gud som argument

för sin egen ståndpunkt, vilket man gjorde frimodigt i de kretsarna... då i alla fall."

 

Och, som bekant, fortfarande i många sammanhang. Har man inga hållbara argument för sina egna

ståndpunkter, då hittar man på. Det må gälla synen på homosexualitet, jämställdhet, små lustiga hattar eller

vad som helst.

 

Då målar man en - eller bejakar en redan befintlig - gudsbild som passar ens egna syften.

 

Och den är inte alltid så vacker. Eller sann.
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